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RG - 0002.P.X.2015 

 

 

P R O T O K Ó Ł  NR X/ 2015 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 29 października 2015 r. 

 

 

Punkt 1. 

Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5.   
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6.  

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

Punkt 8.   

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015-2018.  

Punkt 9.   

Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto 

nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016”. 

Punkt 10.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 11.  

Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

Punkt 12.    

Przyjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Punkt 14.    
Interpelacje Radnych. 

Punkt 15.   
Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 16.  
Zamknięcie Sesji. 
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Ad 1) Otwarcie Sesji. 
 Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 15

00
 otworzył X Sesję Rady 

Gminy i powitał Radnych, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

 Przewodniczący Rady informował, że ustawowy skład wynosi 15 Radnych, obecnych jest 

14 Radnych w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

 Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że porządek posiedzenia sesji Radni otrzymali 

na posiedzeniu komisji wraz z projektami uchwał.  

Porządek Sesji został przyjęty 14 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 Salę posiedzenia opuścił Radny Artur Borkowski. 

 

Ad 4) Przyjęcie protokółu z poprzedniej Sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

 Pan Tomaszewski poinformował, że protokół z IX Sesji tradycyjnie zamieszczony był na 

stronie internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu. 

 Radny Jacek Nyczke prosił o zapisanie swojej wypowiedzi.  

W związku z brakiem dalszych uwag pan Tomaszewski zaproponował głosowanie.  

Protokół z IX Sesji został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Na salę posiedzenia powrócił Radny Artur Borkowski. 

 

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

 Pan Tomaszewski informował, że na początku września odbyło się spotkanie z Lokalną 

Grupą Działania „Z Nami Warto”, przedstawiciele grupy przedstawili propozycje i są na etapie 

opracowania strategii dla tej grupy.  

 Odbyło się również spotkanie organizowane przez Sołtysa i Radę Sołecką Chociczy, 

spotkanie dotyczyło tematu prowadzenia działalności jednego z właścicieli cegielni.  

 W okresie między sesjami odbyły się zebrania sołeckie związane z rozdysponowaniem 

środków funduszu sołeckiego, odbyło się również zebranie związane z wyborami w sołectwie 

Wolica Pusta.  

 5 października został przyprowadzony samochód dla policji, który w części został 

sfinansowany ze środków budżetu gminy. 

 Odbył się też wyjazd delegacji do niemieckiej gminy Vesterbergreuth, była to uroczystość 

związana z 20-leciem współpracy.   

W Zespole Szkół w Chociczy odbyły się obchody Dnia Patrona Szkoły.   

Następnie Przewodniczący wspomniał iż oświadczenia majątkowe zostały złożone na ręce 

Przewodniczącego w komplecie,  zostały przeanalizowane, następnie wysłane do Naczelnika 

Urzędu Skarbowego, jednakże nadal nie przyszła opinia na temat złożonych oświadczeń.                       

Na szkoleniu pani prawnik zwracała uwagę, że należy każdą stronę parafować.  Przyszła 

natomiast informacja od Wojewody iż oświadczenie majątkowe Wójta i Przewodniczącego zostało 

złożone w terminie.  

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Wójt informował, że większość przedsięwzięć inwestycyjnych zostało zakończone, 

zrealizowano gro przedsięwzięć drogowych, było ich 9 włącznie z funduszami sołeckimi. Problem 

pojawił się na ulicy Kościelnej, gdyż konserwator zabytków uważa, że bruk znajdujący się tam 

powinien pozostać. Jest też realizowane oświetlenie na terenie gminy w: Świętomierzu, 

Boguszynku, Komorzy, Chwalęcinie. W okresie między sesjami odbyła się również komisja 
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objazdowa szkół, Radni odwiedzili placówki, wszystkie planowane na ten rok remonty zostały 

wykonane.  

Wójt wspomniał także o przeprowadzonych remontach w urzędzie gminy, została zrobiona                        

w urzędzie sala ślubów, wyremontowano biuro rady i USC. Pomieszczenie nad bankiem zostanie 

wykorzystane jako biura dla OPSu i GZEASu.  

Pani Dyrektor Biblioteki przedstawi projekt budowy filii Biblioteki w Boguszynie. 

Przedstawiona zostanie także koncepcja renowacji budynku banku, Wójt spróbuje wykonać to 

zadanie wspólnie, gdyż jesteśmy właścicielem po połowie.  

Na dzisiejszej sesji zostały także przekazane radnym uchwały dotyczące wysokości opłaty 

za śmieci. Od stycznia wywóz śmieci mocno wzrasta, podwyżka jest niezbędna. Ponadto należy 

podkreślić, że jest coraz więcej śmieci, a coraz gorzej jest z segregacją.  

W tej chwili trwają prace nad budżetem, przewidywane będą w nim środki z funduszy 

sołeckich, jest mnóstwo pomysłów, aby je realizować trzeba dołożyć pewne kwoty z budżetu, 

mówi się najczęściej o chodnikach w Aleksandrowie, Skoraczewie, w Dębnie,  są to tematy na 

które pieniądze trzeba znaleźć. W przyszłym roku ma też ruszyć program PROW, rokowania są 

obiecujące, ale pytanie czy to tak w efekcie będzie.  

Pan Przewodniczący informował o wizycie delegacji w niemieckiej gminie, była to 

uroczystość bardzo fajnie zorganizowana.  

Ponadto Wójt wspomniał o wizycie pań, dziennikarek z Mołdawii, panie stwierdziły, że utkwiła 

im w głowie jedna rzecz- dlaczego gmina tak słabo realizuje projekty unijne. Bardzo to Wójta 

zaskoczyło, bo jest to najzwyczajniej nieprawdą. Wychodzi na to, że Wójt, pracownicy, 

stowarzyszenie nic nie robią, a prawda jest taka, że w ramach PROWu, w ramach podstawowych 

usług, w ramach odnowy wsi, w ramach stowarzyszeń Zaścianek, Straży wykorzystano wszystkie 

możliwości i można powiedzieć, że co do złotówki. Można patrzeć z pespektywy gmin które nie 

miały kanalizacji i teraz buduje, ale my to mamy. Były potężne projekty których nie 

realizowaliśmy w ramach np. WRPO i szczęście, że nie realizowaliśmy ich, bo źle się one 

skończyły. Za chwilę będzie kolejne rozdanie środków unijnych, ale nie będzie ich aż tyle co 

poprzednie lata. Trwają teraz rozmowy z Burmistrzem Książa, żeby złożyć wspólny wniosek na 

drogę, bo jak się nie dogadają dwie sąsiadujące gminy to tej drogi nie będzie.  

 Na salę posiedzenia dołączył Radny Julian Janicki. Na sali posiedzenia obecnych jest                

14 Radnych. 

 

Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.  

 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy. Pan Waldemar 

Tomaszewski Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 Radny Marek Mroziński pytał skąd tak wysoka kwota za wykonanie posadzki w klasie                                

w Boguszynie, są to duże pieniądze, Radny pytał czy jest na to kosztorys. 

Pani Mnich informowała, że jest kosztorys, ale nie jest on szczegółowy. 

Wójt informował, że poprosi wykonawcę o szczegółowy kosztorys.  

 Radny Wincenty Pawelczyk pytał kto wykonuje kalkulację na remonty odbywające się w 

Gminie? 

Wójt informował, że Gmina korzysta z paru osób, ale często wykonawca 

przedstawia nam kosztorys na podstawie którego wykonuje remont.  

 Radny Juliusz Twardowski wyraził zdanie, że może warto byłoby korzystać z takiego 

rozwiązania, aby informować wszystkie lokalne firmy o zamiarze wykonania jakiegoś 

remontu, renowacji czegoś. Można by zgłaszać zapytania ofertowe, byłoby to wsparcie do 

swoich firm, jest zachowana pewna czystość, wybierana jest najlepsza oferta i jest 

rozwiązanie.  

Wójt informował, że czasami jak jest jakaś duża awaria to nie ma czasu na 

zastanawianie się tylko trzeba działać. Ponadto trzeba pamiętać, że czasami żeby zachować 
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pewien standard to trzeba zapłacić.  

Radna Zofia  Kędziora informowała, że dzwoniła do pani Dyrektor, która też była 

zaskoczona tą kwotą za wykonanie posadzki, na jutro jest umówiona z inspektorem                      

i będzie wiedziała więcej.  

  W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/49/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2015 

-2018.  

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czy  pan Waldemar 

Tomaszewski Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/50/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 9) Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Nowe Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016”. 

Projekt uchwały omówił pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady w związku                  

z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/51/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady informował, że projekt uchwały został 

szeroko omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji, uchwała dotyczy 44 ha ziemi znajdującej 

się w miejscowości Klęka. Radni szeroko wypowiadali się na temat uchwały, zdania były 

podzielone, padła propozycja aby dzierżawę podpisać na rok, gdyż na terenie gminy brakuje 

terenów na cele inwestycyjne. Była też informacja o tym, że przez te grunty ma przebiegać droga 

S11.  Następnie padły propozycje, aby umożliwić innym rolnikom dzierżawę tych gruntów                     

w drodze przetargowej. 

 Radny Mirosław Ratajczak wyraził zdanie, że z zamiarem sprzedaży tych gruntów należy 

się wstrzymać, bo ziemia nikomu nie przeszkadza, a jeżeli dojdzie do wykupu gruntów 

pod drogę S11 to gmina może na tym stracić.  

Przewodniczący informował, że na razie prowadzona jest dyskusja na ile 

dzierżawić grunty, nie na temat sprzedaży.  

 Radny Artur Borkowski pytał czy dobrze rozumie, że dzisiaj podejmowana jest decyzja                  

w drodze uchwały o dzierżawie gruntów na rok do dnia 31 października 2016 roku.  

Przewodniczący informował, że tak dokładnie ma być, z tymi samymi 

dzierżawcami. Projekt nowej uchwały został rozdany Radnym.  

 Radny Nyczke przypominał, że w poprzedniej kadencji była gorąca dyskusja na ten temat      

i nie wiadomo jak na to zareagują rolnicy, bo zarzucali Radzie, że odbierają im chleb.  
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 Radna Kędziora prostowała wypowiedź Radnego Nyczke, że nikt nikomu chleba nie 

odbiera, bo są to grunty gminne.  

 Radny Wincenty Pawelczyk wyraził zdanie, że Rada Gminy nie może być jednostką 

charytatywną, taka jest teraz polityka, to Rada stawia warunki, jeżeli ktoś nie chce się do 

nich dostosować to na tym traci.  

 Przewodniczący wyraził zdanie, że Rada musi patrzeć na dobro ogólne a nie tylko na 

grupę 10 rolników. 

 Wójt Gminy informował, że w tym roku zostanie rozstrzygnięty wykonawca wstępnego  

projektu trasy S11 z Wolicy Pustej do Kórnika, wtedy będzie wiadomo jaki będzie 

przebieg tej trasy. Kilka lat temu odbyła się burzliwa dyskusja na temat dzierżawy tych 

gruntów, do dziś Wójtowi wypomina się tą decyzję, a w przyszłym roku znowu Rada 

stanie przed taka decyzję i tak będzie bez końca. Tym jedenastu rolnikom ten niewielki 

areał pomaga funkcjonować, ustawodawca nie bez powodu umożliwia takie rozwiązanie, 

że dzierżawi się grunty tym samym osobom.  

Jeżeli mówi się o strefie ekonomicznej to należy zrobić plan zagospodarowania, 

zabezpieczyć odpowiednie pieniądze. Na górce w Nowym Mieście Gmina posiada 8 ha                  

i nikt po to nie przychodzi.  

Jeżeli myśli się o przeznaczeniu tych gruntów pod cele inwestycyjne to należy się 

zastanowić głęboko, żeby nie było sytuacji takich jak w Chociczy, bo a propos Chociczy to 

znowu zostanie podjęta decyzja negatywna i zostanie ona uchylona, bo jest ona niezgodna 

z przepisami prawa. A jak ktoś pomyśli o inwestycji, modnej ostatnio- fermy norek, wtedy 

to nawet będą problemy z wodą. Albo farmy wiatrowe, na które też był pomysł i protesty.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/52/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
Pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady informował, że projekt uchwały został 

szeroko omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji, było dużo propozycji ale odstąpiono od 

konkretnej gdyż podjęli Radni decyzję, że stawki będą ustalone po zapoznaniu z kalkulacja 

kosztów jakie gmina ponosi za wywóz odpadów. Radni kalkulację otrzymali, Przewodniczący ją 

przedstawił. 

 Przewodniczący informował, że zgodnie z przedstawioną symulacją należałoby podnieść  

podatek śmieciowy o 40% aby wszystko się bilansowało.  

 Radny Artur Borkowski, wyraził zdanie, że stawki powinny być ustalane po przetargu bo 

w wypadku kiedy ustalimy stawki teraz firmy będą wiedziały jakie środki mamy na 

wywóz odpadów.  

 Wójt informował, że tak jest z każdym przetargiem, są założone pewne kwoty i firmy 

składają najbardziej korzystne oferty. Poza tym należy zwrócić uwagę, że uchwały 

śmieciowe wymagają publikacji w Dzienniku Urzędowym, to jest też cała procedura 

zabezpieczenia środków w przyszłorocznym budżecie. Poza tym nie ma co się czarować w 

ościennych gminach są o wiele wyższe stawki i tam środki po przetargu nie wystarczają. 

Można też tematu nie ruszać, a gmina będzie dopłacała po 300 tys. zł, ale odbędzie się to 

kosztem innych zadań.  

 Radny Juliusz Twardowski zgodził się, że nie jest to dobre, że firmy będą wiedziały jakie 

gmina ma zabezpieczone środki na wywóz odpadów. 

 Wójt informował, że tak jest w każdym przypadku, wykonawca widzi w budżecie,                       
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w Wieloletniej Prognozie Finansowej jakie środki na daną inwestycję są zabezpieczone.  

 Radny Wincenty Pawelczyk wyraził zdanie, że nie ma tu dyskusji, uchwałę trzeba przyjąć 

kwestia jest tylko w tym jakie stawki zaplanować.   

 Pani Elżbieta Mnich informowała, że pracownica która zajmuje się gospodarką, zrobiła 

symulację i wychodzi, że najwięcej zajmują śmieci niesegregowane. Na odpady zmieszane 

jest już planowane ponad 443 tysiące złotych. Bez wątpienia cenotwórcze są odpady 

zmieszane, a na terenie naszej gminy zaistniała sytuacja, że odpady zmieszane rosną,                   

w tym roku było planowane 90 ton na miesiąc, a dochodziło do sporych przekroczeń, 

adekwatnie do tego rośnie cena czyli ludziom po prostu się nie chce segregować.  Należy 

dodać, że gmina nie chce się dostosować do ZGO, tylko musi ustawić stawki, żeby to 

wszystko nie zaczęło się rozjeżdżać. Ponadto jest sytuacja, że mieszkańcy deklarują, że 

będą segregowali, a nie oddają worków z wysegregowanymi odpadami, czyli 

społeczeństwo się wycwaniło. W tej chwili jest dylemat jak to rozwiązać.  

 Pan Czesław Jarecki informował, że w gminie 700 osób za śmieci nie płaci, czyli 

należałoby poszukać tych osób, bo to też ubytek w budżecie pewnych środków.  

 Radna Zofia Kędziora wyraziła zdanie, że absolutnie nie zgadza się z tym co mówi pan 

Jarecki, gdyż sama ma status rodzinny 4 osobowy, a produkują śmieci 2, ponieważ dzieci 

są zameldowane, ale mieszkają w innych gminach i płaca dużo, dużo więcej.  

 Wójt zaproponował stawki 7 zł - segregowane, 14 zł – niesegregowane.  

Radni przychylili się do stawki proponowanej przez Wójta. Następnie Przewodniczący 

zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący.  

 Uchwała Nr X/53/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 12) Przyjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Pan Waldemar Tomaszewski Przewodniczący Rady informował, że projekt uchwały 

konsekwentnie jak poprzedni został szeroko omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji, Pan 

Tomaszewski otworzył dyskusję.  

 Radna Agnieszka Król pytała, czy możliwym jest, aby zmienić częstotliwość odbioru 

odpadów, szczególnie w okresie letnim.  

Przewodniczący informował, że należałoby zmienić Regulamin utrzymania czystości, jest 

to osobna uchwała. 

Wójt dodał, że jeżeli zwiększamy częstotliwość to zwiększamy koszty.  

W związku z brakiem dalszych pytań Radni przeszli do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/54/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad 13) Przyjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący w związku z brakiem pytań Radni przeszli do 

głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

 Uchwała Nr X/55/2015 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 29 października 2015 

r., stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 14)  Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły w związku z czym przeszedł do 

punktu kolejnego. 

 

Ad 15) Wolne głosy i wnioski. 
 Pani Krystyna Muzolf Dyrektor Biblioteki przedstawiła radnym projekt rozbudowy filii 

Biblioteki w Boguszynie.  

Radni przedyskutowali projekt, przy czym radny Borkowski wyraził zdanie,                     

że projekt jest świetny ale kłóci się to z tym że niedawno była propozycja umieszczenia 

przedszkolaków w kontenerach, a tu będzie się budowało taki lokal.  

 Radny Leszek Zacharyasz dziękował wszystkim mieszkańcom za pomoc, oraz za 

sponsorowanie przy budowie placu parkingowego przy cmentarzu.  

 Dyrektor GOK pan Maciej Kuderczak zapraszał na obchody Święta Niepodległości.  

 

Ad 16) Zamknięcie Sesji. 
O godzinie 18

00
 Przewodniczący zamknął X Sesję Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała         Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy          Przewodniczący Rady 

Julita Ciarcińska-Wachowiak                /-/ Waldemar Tomaszewski 

 

 


